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Synpunkter på förslag till detaljplan för Svanesund 2:127 

Naturskyddsföreningen på Orust har tagit del av rubricerat detaljplaneförslag.  

Vi tillstyrker i princip förslaget eftersom området ligger i anslutning till befintlig bebyggelse och kan 

ses som en naturlig expansion av bebyggelsen i norra delen av Svanesund. I området finns heller inga 

av oss kända skyddsvärda arter eller naturmiljöer. 

Dock vill vi lämna följande synpunkter: 

1. En naturvärdesinventering av området bör göras för att säkerställa att inga bevarandevärda 

arter eller naturmiljöer kommer att skadas eller förstöras av exploateringen. 

2. Med tanke på tidigare fall (vi tänker närmast på Nösund) bör det säkerställas att inga 

omfattande plansprängningar i området kommer att ske. 

3. Orust kommun satsar på att bli klimatneutral. Därför bör ett samlat grepp tas på 

energiförsörjningen och uppvärmningsalternativen i området. Läget gör att uppvärmning 

med hjälp av solenergi skulle passa ypperligt. Varför inte bygga en gemensam 

värmeanläggning baserad på solenergi och biobränslen, alternativt bergvärme för hela 

området kring Sesterviksvägen? Kommunen borde också utreda om inte Svanesunds-

området kan värmas upp med hjälp av spillvärme från industrierna i Stenungsund 

4. I den norra/nordöstra delen av Svanesund har de senaste åren skett en omfattande 

nybyggnation av bostäder och uppenbarligen kommer denna utveckling att fortsätta. För att 

minska bilåkandet till och från denna del av samhället bör kommunen överväga att införa 

kollektiva transportmedel som ansluter till busstrafiken på Färjevägen. 
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